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Z Á P I S N I C A 
z tridsiateho šiesteho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Snine, 

konaného dňa 18. 10. 2018 
 
 
Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta  

Mgr. Erik Cap 
Ing. Ján Čop  
Ing. Daniela Galandová  
Marek Gerboc  
Mgr. Peter Hasin 
MUDr. Jozef Homza  
JUDr. Jaroslav Koco  
MUDr. Andrej Kulan 
Ing. Jaroslav Regec 
MUDr. Marián Regec 
Mgr. Ľubov Reháková  
Ing. Martin Šebák 
Mgr. Mária Todáková 
Peter Vološin  
Anton Vass 

 
Neprítomní:   Ing. Jana Rosičová, PhD., prednostka MsÚ  

Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór  
JUDr. Ladislav Alušík  

  Ing. Marián Kníž 
MUDr. Miroslav Suchý  

 
Prizvaní:  Mgr. Katarína Regulová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí 

JUDr. Ján Paľovčík, vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb 
  Ing. Lýdia Gičová, vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP  

Ing. Dana Mariničová, vedúca finančného oddelenia  
Ing. Jana Makajová, vedúca oddelenia sociálnych vecí a rodiny  
PhDr. Jarmila Sivčová, vedúca oddelenia sociálnych služieb 
JUDr. Ján Maškulík, náčelník MsP Snina  
Štefan Čus, vedúci oddelenia rekreačných a športových služieb 
Mgr. Eva Mihaliková, hovorkyňa  
Ing. Ján Alušík, konateľ VPS Snina, s. r. o. 
 

           
Program: 

1. Otvorenie 
2. Interpelácia občanov 
3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 18. 10. 2018 
4. VZN mesta Snina o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej 

školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území mesta Snina 
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5. VZN mesta Snina, ktorým sa vyhlasuje Záväzná časť Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu 
mesta Snina 

6. VZN mesta Snina o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi znečisťovania 
ovzdušia na území mesta Snina 

7. VZN mesta Snina o zákaze predaja, podávania a požívania alkoholických nápojov na 
vymedzených verejných priestranstvách mesta Snina 

8. VZN mesta Snina o verejnom poriadku a pravidlách na udržiavanie čistoty na území mesta 
Snina 

9. VZN mesta Snina o používaní pyrotechnických výrobkov na území mesta Snina 
10. VZN mesta Snina o držaní psov na území mesta Snina 
11. VZN mesta Snina o organizácii miestneho referenda 
12. VZN mesta Snina o určení a zmene názvu ulíc a iných verejných priestranstiev 
13. Doplnok č. 2 k VZN mesta Snina č. 114/2012 o pamätihodnostiach 
14. Doplnok č. 2 k Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Snina na roky 2016 - 

2022 
15. Smernica o odmeňovaní členov Zboru pre občianske záležitosti mesta Snina v súvislosti 

s vykonávaním obradov a slávností na území mesta Snina 
16. Zadávací dokument pre spracovanie Zmien a doplnkov č. 8 Územného plánu  mesta Snina 
17. Spolufinancovanie projektu „Zberný dvor Snina“ 
18. Žiadosť o odpustenie nájomného za skládku nie nebezpečného odpadu – Verejnoprospešné 

služby Snina, s. r. o. 
19. Schválenie výšky nájomného na rok 2019 pre Nemocnicu Snina, s. r. o. 
20. Zmena uznesenia MsZ č. 403/2017 zo dňa 14. 12. 2017 
21. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta priamym predajom – stavba súp. č. 

1420/8 a zastavaného a priľahlého pozemku – IVMK, s. r. o. 
22. Prenájom nehnuteľného majetku – pozemku parc. č. C KN 5971/129 z dôvodu osobitného 

zreteľa – Občianske združenie ENGY – vzájomná pomoc ľudí a zvierat 
23. Prenájom nehnuteľného majetku – stavby a zastavaného pozemku – T18 z dôvodu osobitného 

zreteľa – Zápasnícky klub Vihorlat Snina 
24. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na prenájom nebytových priestorov na ZŠ P. O. 

Hviezdoslava – elokované pracovisko na Ul. 1.mája 
25. Návrh štvrtej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2018 
26. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. polrok 2018 
27. Návrh rozpočtu mesta Snina na roky 2019 - 2021 
28. Voľba prísediacich pre Okresný súd Humenné na obdobie rokov 2019 - 2022 
29. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok roku 2019 
30. Interpelácia poslancov 
31. Záver  

 

Pred otvorením zasadnutia zaznela hymna Slovenskej republiky.  

    
1. Otvorenie 

 
Ing. Štefan Milovčík – otvoril tridsiate šieste zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine, na 

ktorom všetkých srdečne privítal. Na rokovanie boli prizvaní: zástupcovia úradov štátnej správy, 
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konateľ spoločnosti VPS Snina, s. r. o. – Ing. Ján Alušík, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového 
strediska Snina – PhDr. Daniel Andráško, náčelník MsP a vedúci oddelení MsÚ.  

 
Konštatovanie počtu prítomných  

Podľa prezentácie bola v rokovacej miestnosti prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. 
Primátor mesta konštatoval, že mestské zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
 
Schválenie programu:  

Program rokovania dostali poslanci v pozvánke spolu s materiálmi.  
 

Ing. Daniela Galandová – navrhuje, aby poslanci hlasovali o tom, že kamerový záznam sa 
v káblovej televízii odvysiela v riadnom termíne.  

 
Ing. Štefan Milovčík – boli návrhy, aby kamery na tomto zasadnutí neboli. Súhlasil preto s tým, 

že kamery síce budú, ale záznam sa odvysiela až po voľbách, aby si nikto nerobil predvolebnú 
kampaň.  
 

Mgr. Mária Todáková – prečo neboli do programu zaradené dva hlavné body, ktoré boli 
predmetom rokovania mimoriadneho zasadnutia MsZ – skládka TKO a aktuálna situácia na ZŠ P. O. 
Hviezdoslava? 

 
Ing. Štefan Milovčík – o skládke TKO sa bude hovoriť pri bode č. 18. 
 
Ing. Daniela Galandová – VZN o psoch nie je v súlade so zákonom, občania ho nestihli 

v riadnom termíne pripomienkovať. Verí, že poslanci toto VZN neschvália, aby ho mohol mestský 
úrad dopracovať. Navrhuje vypustiť z rokovania body č. 23, 24, 27. 

 
Ing. Štefan Milovčík – navrhuje, aby sa body nevypúšťali. Pri každom bode rokovania bude 

rozprava a je na poslancoch, či daný bod schvália alebo nie. Poprosil Mgr. Regulovú, aby vysvetlila 
poslancom spôsob hlasovania, aby nedošlo k tomu, že sa program neodsúhlasí.  

 
Ing. Ján Čop – bol za to, aby tu kamery neboli. Odmieta sa zúčastniť na hlasovaní o tom, kedy 

sa zasadnutie odvysiela v káblovej televízii. Keď už tu kamera je, nech sa záznam odvysiela až po 
voľbách.  

 
Mgr. Mária Todáková – ešte raz sa vrátila k mimoriadnemu zasadnutiu MsZ, ktoré nebolo 

uznášania schopné, pretože bolo zvolané na 9.00 hod.  
 
Ing. Štefan Milovčík – k mimoriadnemu MsZ sa už vyjadril.  
 
Ing. Jaroslav Regec – VZN o psoch nie je v rozpore so zákonom. Vyjadrenie Ing. Galandovej 

preto považuje za scestné. Čo sa týka rozpočtu, vyzval všetkých poslancov, aby rozpočet ostal 
v programe. Veď rozpočet sa v priebehu roka niekoľkokrát mení.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – čo sa týka kamery, nemala tu byť, pretože malo by to byť fer play voči 

ostatným kandidátom. Ale keď už tu sú, bol za to, aby sa záznam odvysielal až po voľbách. Poslanci 
mali 4 roky na to, aby presvedčili svojich voličov a svojej práci.  
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Mgr. Ľubov Reháková – mimoriadne MsZ – nezúčastnila sa ho, pretože mala na to rodinné 
dôvody a dopredu sa ospravedlnila. Čo sa týka ZŠ P. O. Hviezdoslava – riešia to orgány činné 
v trestnom konaní, až potom môže niečo riešiť mesto. Skládka TKO – tiež je to v štádiu riešenia, na 
tomto zasadnutí by sa aj tak nič nevyriešilo. Služobne je tu najstaršia poslankyňa MsZ, je tu už 5 
volebných období, preto vyzvala poslancov k tomu, aby nepolitikárčili. Rozpočet je základná vec 
mesta, poslanci majú robiť pre občanov. 20 rokov nebol problém so schválením rozpočtu a zrazu je 
tu problém. Ani body by z rokovania nevypúšťala. Každý má svoju slobodnú vôľu, nech sa rozhodne, 
ako bude hlasovať.  

 
Ing. Daniela Galandová – čo sa týka sumy plavárne, nemáme finančné krytie.  
 
Mgr. Katarína Regulová – občania budú mať informácie o rokovaní tohto MsZ – na stránke 

mesta bude zverejnená zápisnica, uznesenia, hlasovania, účasť poslancov na rokovaní.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – k VZN o psoch nedošli žiadne pripomienky. Navrhuje, aby sa body 

v programe nechali a je na poslancoch, či to schvália alebo nie. Keď sa z programu vypustí bod č. 24, 
súťaž už prebehla, čo s tým potom ďalej?  

 
Mgr. Katarína Regulová – najprv sa hlasuje o pôvodnom návrhu programu, ktorý bol zverejnený 

na úradnej tabuli mesta minimálne tri dni pred zasadnutím MsZ. Sú tu návrhy na vypustenie nejakých 
bodov z programu, preto si treba zvážiť, či sa neschváli pôvodný program, aby sa dal priestor na 
hlasovanie o zmenách v programe. Ale ak poslanci nie sú stotožnení s vypúšťaním bodov 
z pôvodného programu, potom treba schváliť ten pôvodný program, pretože sa potom  môže stať, že 
zasadnutie sa skončí.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – stále sa používa výraz, že mesto koná nezákonne. Pri priamom prenájme, 

ak príde nejaká žiadosť, vypisuje sa verejná súťaž. Ak chce niekto ďalší podať žiadosť, musí to urobiť 
v nejakej lehote, teda do 15 dní od zverejnenia súťaže. Ak príde žiadosť po lehote, považuje sa za 
bezpredmetnú. Preto chce vedieť, či žiadosť na prenájom školskej jedálne prišla v termíne, pretože 
on má informácie, že prišla dávno po termíne. Preto poprosil poslancov, aby nepoužívali nesprávne 
slovné spojenia, pretože si potom občania myslia, že si tu každý robí čo chce, pretože to nie je pravda. 
Jedáleň nebude súčasťou komplexu plavárne, tam budú vlastné reštauračné priestory. Škoda, že Ing. 
Galandová nechodila na pracovné stretnutia, tam by sa dozvedela o celom projekte plavárne aj to, 
prečo sa suma za tento projekt tak navýšila.  Projektant položku po položke vysvetlil, prečo sa 
rozpočet na plaváreň tak navýšil. Na tomto pracovnom stretnutí bolo iba 6 poslancov, čo je škoda. 
A takto je to na všetkých pracovných stretnutiach. A teraz sa ideme tváriť, že chceme riešiť plaváreň, 
ktorá sa rieši dva roky a teraz, keď sa ide do finále, sú tu snahy na zrušenie tohto projektu. Je z toho 
sklamaný. Občania Sniny nie sú obyvateľmi druhej či tretej kategórie a keď v iných mestách môžu 
budovať plaváreň, prečo nie v Snine. Veď mesto do toho investovali už tisíce. Nejde o suchý plavecký 
bazén a o mini aqua centrum. Budú tam tobogány, wellness, ale o tom sa bude rokovať pri inom bode 
programu. Každý kandidát, ktorý ide do boja o primátorske kreslo, musí si byť vedomí, že sa na neho 
bude valiť veľká zodpovednosť, ale verí tomu, že takáto investícia sa bez problémov zvládne.  

 
Mgr. Erik Cap – mimoriadne MsZ nikto neodignoroval. Lenže je potrebné oboznámiť všetkých 

poslancov v predstihu, že sa chystá takéto MsZ a nie iba tých 7 poslancov, ktorí podpíšu žiadosť 
o zvolanie mimoriadneho MsZ. Tohto zasadnutia sa nemohol zúčastniť, pretože pripravoval v Trnave 



5 
 
 

 

majstrovstvá sveta v zápasení. Skládka TKO je síce problém, ale nikto mimoriadne zasadnutie MsZ 
neodignoroval, tak ako to bolo prezentované v médiách.  

 
Ing. Štefan Milovčík – ešte raz poprosil Mgr. Regulovú, aby vysvetlila hlasovanie k programu 

rokovania.  
 
Mgr. Katarína Regulová – aby sa mohlo hlasovať o návrhu Ing. Galandovej, nemôže byť 

schválený pôvodný program. Potom sa však musia odsúhlasiť navrhované zmeny, inak nebude 
program schválený. Ak sa neschvália ani navrhované zmeny, potom nebude o čom hlasovať.  

 
Ing. Štefan Milovčík – ako predkladateľ materiálov navrhuje body č. 15, 21, 23, 24, 25 a 27 

presunúť za bod č. 4. 
 
Hlasovanie za pôvodný program:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, 
Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: Ing. Daniela Galandová – 1 poslankyňa 
zdržala sa: Mgr. Mária Todáková – 1 poslankyňa 
nehlasoval: --- 
 
Voľba návrhovej komisie:  
     Do návrhovej komisie určil primátor týchto poslancov:  -     Mgr. Erika Capa, 

- Mgr. Petra Hasina, 
- MUDr. Jozefa Homzu.  

Hlasovanie za zloženie návrhovej komisie:  
za: Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej 
Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Mgr. Mária Todáková, Anton 
Vass, Peter Vološin – 11 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Mgr. Erik Cap, Mgr. Peter Hasin - 2 poslanci 
nehlasoval: --- 
 
Za overovateľov zápisnice primátor mesta určil týchto poslancov: -  Ing. Jána Čopa, 

-  Mgr. Ľubov Rehákovú.               
 
Za zapisovateľku: Moniku Paľovčíkovú. 
 
Návrhová komisia si zo svojho stredu za predsedu zvolila Mgr. Erika Capa.   
 
Hlasovanie o návrhu Ing. Galandovej o odvysielaní záznamu v riadnom termíne: 
za: Ing. Daniela Galandová, Mgr. Mária Todáková – 2 poslankyne 
proti: JUDr. Jaroslav Koco – 1 poslanec 
zdržali sa: Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák - 3 poslanci 
nehlasovali: Mgr. Erik Cap,  MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Anton Vass – 4 poslanci 
 
Záznam zo zasadnutia MsZ bude odvysielaný po voľbách 



6 
 
 

 

2. Interpelácia občanov 
 

PaedDr. Evald Štofík – vie, že času je málo, ale pozrel si predposledné a posledné zasadnutia 
MsZ, na ktorých dostal riaditeľ ZŠ P. O. Hviezdoslava slovo a dokonca stál vpredu a zareagoval na 
dané informácie, kde sa vyskytlo množstvo problémov a má pocit, vlastne to tam bolo dokázané, že 
p. riaditeľ sa snažil vyliať vedrá špiny na bývalé vedenie, na ktorého čele stál on. Prvá vec, ktorá ho 
zarazila je to, že stále sa tu bavilo o tom, aký balík financií na danej škole zmizol. Snažil sa k tejto 
informácii dopracovať tak, že od policajného zboru má informáciu, že bez nejakých drobných je to 
70 tis. € za posledných 10 rokov. Šetrenie prebieha ďalej. Nevie, prečo sa p. riaditeľ snažil nepustiť 
tieto informácie na verejnosť, nevie, prečo, keď hlavný kontrolór kontroloval niekoľkokrát účty 
školy, hospodárenie školy, na to neprišiel. Nevie, prečo prednostka alebo vedúca útvaru školstva, keď 
s týmito dokumentami pracovala, na to neprišla. Je tu nemožné neprísť na takúto skutočnosť. 
Riaditeľa robil 12 rokov, a ak neprídete na dané skutočnosti behom kalendárneho roka, tak na ne 
narazíte na konci roka, ak robíte svoju prácu dobre. Účtovníctvo školstva funguje tak, že sa nuluje na 
konci roka a položky musia sedieť. Je zaujímavé, že 70 tis. € tých 10 rokov nikomu nechýbali. Blíži 
sa koniec volebného obdobia a zrazu aktívne riaditeľ ide o svojej škole oznámiť, že miznú financie. 
Pre neho je to jasná odpoveď. Spôsob, ako nahlásiť, ako upratať problém, aby to neriešil niekto nový. 
Keď to konzultoval s vyšetrovateľom, povedal mu, že tieto záležitosti riešia ďalej do hĺbky, možno 
to bude 15, možno aj 20 rokov. Čiže problém sa nepodarilo spratať, vysvetľovalo sa to potom, že 
chýbajú peniaze a že si p. riaditeľ z roku 2018 v pohode vzal 90 tis. €, aby vyplatil zamestnancov za 
rok 2017. Všetci o tom vedeli, nikto to nechcel počúvať. To nie je presun peňazí, to sú peniaze 
ukradnuté a dané niekde inde. Nikto nechce počuť, že je to tak. Pán riaditeľ bol vpredu silne 
podporovaný mestským úradom, vedúcimi. Pre neho to bolo dosť ťažké prehltnúť. Aj p. primátor, aj 
p. prednostka, zároveň vedúca útvaru školstva z jeho pohľadu podporovali zlodejinu. Pán riaditeľ si 
kľudne ďalej sedel na stoličke, hlavný kontrolór nič nezistil. Netreba žiadne špeciálne vzdelanie, tu 
stačí záujem chrániť financie mesta. Čiže tu narazíme na to, že za predpokladu, keď sa táto vec stala 
a malo sa ušetriť ročne 167 tis. €, ktoré sa mali rozdeliť medzi ostatné školy, tie sa nielenže neušetrili, 
ale urobila sa ďalšia sekera 90 tis. €. Nechce nikoho kriminalizovať tak, ako sa jeho snažilo veľa ľudí 
kriminalizovať, ale je to tak vážna vec, že trošku padá hanba aj na zastupiteľstvo, že s takou vecou 
nevie urobiť poriadok hneď. Zo zákona jasne vyplýva, kedy je možné riaditeľa dať preč z miesta, keď 
nemá vzdelanie a keď robí práve takéto veci. Nestalo sa. Stále sa čaká na vyšetrovanie, ktoré bude 
trvať ešte dlho. P. riaditeľ Skrip tu dokonca poslancov školil, ako treba vystupovať, ako treba 
hlasovať, keď bol on poslancom. Tak to by chcel vidieť, ako by to vyzeralo. Nehovoriac o tom, že 
boli urobené aj iné škody a je to späté aj s tou jedálňou aj plavárňou. Nech sa nikto neurazí, ale z jeho 
pohľadu tam škola má ostať. Keď poslanci majú seriózny prístup k tomuto mestu, kladivká si môžu 
nechať a plaváreň majú nechať na ďalšie zastupiteľstvo, na ďalšieho primátora. Tam má byť škola. 
Je tu toľko priestoru, toľko miesta na plavárne, aj niekoľko spracovaných projektov. Kľudne nech je 
to aj nový projekt, teraz sa tu hovorilo, že takéto veci stoja veľa peňazí, vydržíme. Hovoril aj za 
všetkých občanov, že vydržia a plaváreň sa urobí, ale najprv sa musí urobiť poriadok s ľuďmi, ktorí 
tomuto mestu škodia. A poslanci sú za to zodpovední, aby takíto ľudia nemali vplyv, neterorizovali 
ostatných ľudí, zamestnancov. Takže poslanci majú poslednú možnosť, pretože je to posledné 
zastupiteľstvo, sa k tomu aj tak postaviť a ukázať raz vôľu a tým pádom aj očistiť jeho meno, možno 
to znie egoisticky, ktoré bolo niekoľkokrát očistené, ale aj keď sa hovorí, že občania majú stále 
priestor, bol tu niekoľkokrát, keď mu priestor nebol daný. Nechce hovoriť, koľkokrát bol na polícii, 
na vyšetrovaniach nie len preto, že niekto na neho dával oznámenia, ale aj on dával, za čo sa nehanbí. 
Pán Skrip dokonca napísal v denníku SME, že zo sprenevery obviňuje bývalé vedenie, na čele ktorého 
stál Evald Štofík. Všetko bolo v poriadku, dokedy on nedal trestné oznámenie. Pán Skrip zrazu, má 
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uznesenie od policajta, jednoznačne začal tvrdiť, že on ako osoba je nezávadová, že to tak nie je. Je 
čudné, že zrazu zmizla nahrávka. Sú to trestné veci. Je to tak závažná vec, že zmizla nahrávka, nič 
nie je pravda, on je podľa p. Skripa ten najzodpovednejší riaditeľ, ktorý nič neminul, nič neukradol. 
Takže asi tak. Ten pán nemal problém hádzať špinu, ale len preto, že mu to niekto dovolil. Cítil veľmi 
veľkú podporu z mestského úradu, tak si robí čo chce dodnes. A on musí chodiť vysvetľovať, prečo 
nie on je ten zlý, ale že problém je niekde inde. Aby už dlhšie neotravoval, poprosil poslancov, aby 
vrátili školu na miesto, tí čo budú ďalej. Deti sa majú hýbať, je tam krásny areál, veľká telocvičňa. P. 
Koco, p. právnik boli v rade školy. Viac ľudí bolo v rade školy. P. Koco hovorí, že nemal záujem na 
zrušení školy. P. Koco osobne povedal, že závadová osoba je on a keď tam nebude, bude tam 550 až 
600 detí, budú tam športové triedy, špeciálne triedy. Dôkaz je tu, čo tam máme? Nič, nie je tam nič. 
Keby, samozrejme bojoval za školu a nemal žiadne výhrady, keby sa dokázalo spraviť, že škola je 
funkčná, donáša úsporu, deti sú spokojné. Dokonca tam deti už nie sú.  Sú ďalšie finančné prostriedky 
mínus. Je tam asi 100 detí, bolo 300. To sú peniaze z rozpočtu preč. Samozrejme, ak chodia na iné 
sninské školy, tak je to ako tak v poriadku, ale chodia aj inde, to vieme vyčísliť. Čiže neskromne si 
treba priznať, že sme urobili dosť veľkú chybu a to neapeluje na svoju osobu, či on je riaditeľ alebo 
niekto iný, to je jedno. Ale to, čo sme spravili s týmto priestorom sa dá opraviť, ale to bude apelácia 
na to, že máme rozpracovaný projekt, tak treba plaváreň. Vydržíme bez plavárne. Chce, aby to 
poslanci seriózne zvážili.  

 
Ing. Štefan Milovčík – dobre, p. riaditeľ. Poprosil, aby to ukončil, pretože už prešlo 10 minút.  
 
PaedDr. Evald Štofík – poprosil poslancov, aby zahlasovali tak, aby sa do týchto priestorov 

škola vrátila. Tiež má malé deti, chce plaváreň, jeho deti vydržia, aj iné deti vydržia. A možno nový 
variant riešenia bude oveľa skôr uskutočniteľný ako tento.  
 

JUDr. Jaroslav Koco – p. Skrip stál vpredu z dôvodu, že je to výhodnejšie pre poslancov, aby 
sa nemuseli otáčať. Takže nemal žiadnu výhodu, nikto ho neuprednostňoval. Ale lepšie sa 
komunikuje, ak je niekto vpredu.  Nikto sa nič nesnaží ututlať. Nevie, aká je škoda na škole. Nemá 
prístup do vyšetrovacieho spisu a ani nikto z vedenia. Dnes nikto nemôže povedať, aká je škoda, keď 
to neurčí samotný znalec z odboru účtovníctva. V takýchto prípadoch si policajti priberajú na pomoc 
znalca z odboru účtovníctva, ktorý prechádza účtovné spisy niekoľko rokov dozadu a potom dá 
nejaký výstup, či došlo k spáchaniu trestného činu a k výške škody. Za osem rokov ako poslanec 
nemal v programe plaváreň, ale práve tých 8 rokov pociťoval neustály tlak zo strany občanov, že už 
20, 30 rokov sa sľubuje plaváreň a nič sa nerobí. Nie dnes sa ide rozhodnúť o plavárni, už skoro 2 
roky sa zaoberáme výstavbou plavárne, ktorá v meste chýba. Nikdy nepovedal, že p. Štofík je 
závadová osoba. Povedal iba to, že počas jeho fungovania na poste riaditeľa tejto školy klesol počet 
žiakov na škole z 500 na 250. Škola je naozaj na dobrom mieste, ale ako je potom možné, že na 
takejto lukratívnej škole tak rapídne poklesol počet detí? Možno aj on mal z pozície člena rady školy 
postupovať voči riaditeľovi trošku tvrdšie. P. Štofík obviňoval p. Skripa, že mu kradne žiakov. On 
nebol za zrušenie školy a mrzí ho, ako to dopadlo. Ale teraz je za to, aby sa v tomto areáli vybudoval 
zimný štadión, krytá plaváreň, mini aquapark, a rozšírila sa telocvičňa na malú športovú halu, keď 
bude možnosť čerpať finančné prostriedky z Nórskeho fondu. Myšlienka je veľmi dobrá.  

 
Ing. Štefan Milovčík – poprosil, aby sa tu dodržiaval rokovací poriadok, ktorý sa už nedodržiava 

a nenapádali sa  jednotlivé osoby, pretože tu na to nie je priestor. O slovo sa hlási p. riaditeľ, ale 
poprosil veľmi krátko, pretože tento problém riešia orgány činné v trestnom konaní.  
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PaedDr. Evald Štofík – nech to riešia orgány činné v trestnom konaní, ale sú tu veci, ktoré môže 
riešiť vedenie mesta a zastupiteľstvo. Keď sa on vedel dopracovať k relevantnej informácii, koľko 
presne chýba. To nie je také zložité. On ako bežný občan sa dopracoval k veciam, vyšetrovateľ bez 
okolkov sa s ním bavil, pretože sú veci, ktoré môže povedať. Sú to konkrétne veci, ktoré sa neriešia 
ďalej a sú dané. Prečo bolo v tejto škole málo detí? Niekoľko mesiacov na tom pracovala prednostka 
mestského úradu. Plánovala to dlhšie. On školu nezrušil. Na jeho školu sa nedoplácalo ani jedno euro. 
Teraz sa peniaze kradnú a nikto s tým nič nerobí.  

 
Ing. Štefan Milovčík – dal slovo Mgr. Skripovi. Ale len veľmi krátko, aby sa poslanci mohli 

venovať programu.  
 
Mgr. Juraj Skrip – na obvinenia odpovedal toto. Prebieha šetrenie, čo sa týka sprenevery, ktorá 

trvala nie 10 rokov, ale 15 rokov.  P. Štofík obviňuje iných za to, že niekto iný môže za zrušenie 
školy.  

 
Mgr. Skrip nedokončil svoje vystúpenie, pretože mu do reči nestále skákal PaedDr. Štofík, preto 

primátor túto rozpravu ukončil. 
 
p. Zuzana Naščáková – zastupuje združenie ENGY – pomáhajú týraným a opusteným psíkom 

a žiadajú o priestory na zriadenie útulku. Z pracovných dôvodov nemohla byť na celom zasadnutí 
MsZ, preto vystúpila v interpelácii a poprosila poslancov, aby podporili materiál č. 22. Chcú 
vybudovať karanténnu stanicu. Ich činnosť nie je iba o tom, ako postaviť koterce. Venujú sa aj deťom, 
vedie kynologický krúžok, kde vedú deti k tomu, ako sa starať a vychovávať psíkov. Aj postihnuté 
detičky by mohli mať priestor na venčenie psíkov spolu s rodičmi. VZN o psoch by sa malo 
prepracovať.  

 
p. Reiskupová – býva na Ul. J. Kráľa – ide o komunikáciu popred bytový dom, ktorý obyvatelia 

využívajú aj ako chodník a je to vlastne prístup do ich vchodov. Túto komunikácia je na slabom 
podklade a ťažké motorové vozidlá VPS túto komunikáciu zničili. Žiadala, aby poslanci vyšli 
v ústrety, aby sa tieto preliačiny vyrovnali. Trvá to už 2 roky. Hrozí úraz. Bolo to v komisii výstavby, 
no žiadny výstup nedostali a nebolo to predložené ani na zasadnutie MsZ. Preto poprosila úrad, aby 
zabezpečil, že VPS opraví tieto preliačiny.  Naozaj tam hrozí nebezpečenstvo úrazu. Mesto by malo 
pozerať na občanov, ktorí žijú v jednotlivých častiach mesta a majú svoje problémy. Prosí, aby mesto 
našlo peniaze a dalo tieto preliačiny do poriadku. Čo sa týka skládky TKO – to, že sa odpad vyváža 
do Ľubice a Papína, ide to z peňazí občanov. Poslancov nezaujíma to, kto tento stav spôsobil? Komu 
bude vyvodená zodpovednosť za tento stav? Kto je zato zodpovedný? Alebo sa ide skládka odpredať 
súkromníkovi? Aby občania platili viac a viac súkromníkovi? Plaváreň – je potrebné, aby sa takáto 
plaváreň teraz schvaľovala? Je to pekné, ale koľko zaťaží mestský rozpočet pôžička, keď už teraz má 
mesto v kapitálových výdavkoch dlh 1  mil. €. Urobil sa prepočet, koľko bude mesto stáť ročná 
prevádzka? Občania zo vstupeniek túto prevádzku nezabezpečia. Je to niekde vypočítane? Ide 
o nerentabilnú prevádzku. Je za plaváreň, ale občania sú zvedaví, koľko peňazí sa na to bude 
vynakladať. Občania tiež chcú žiť tak, ako sa patrí.   

 
Ing. Štefan Milovčík – je schválený plán rekonštrukcií komunikácií. Nevie povedať, či táto 

komunikácia je v tomto zozname. Ale ak nie je, poprosil, aby sa na budúci rok do zoznamu 
rekonštrukcií dostala. O skládke sa ešte bude hovoriť na tomto zasadnutí pri bode č. 18. O plavárni 
tiež ešte bude diskusia pri rozpočte. Mesto nemá žiadne dlhy, mesto má všetky faktúry uhrádzané 
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včas. Ani jedna faktúra nebola uhradená po dobe splatnosti.  Je v rukách obyvateľov mesta, aby na 
miesto primátora prišiel zodpovedný človek a poslanci, ktorí budú vedieť toto mesto riadiť dobre.  

 
Mgr. Mária Todáková – poďakovala p. Naščákovej, že na vlastné náklady robí tak ušľachtilú 

prácu. Poprosila poslancov, aby materiál č. 22 podporili. Má neodkladné pracovné povinnosti, takže 
zo zasadnutia musela odísť.  
 
(zo zasadnutia odišla Mgr. Todáková – 10.48 hod. - spolu 13 poslancov) 
 

3. Správa o výsledkoch kontrolnej činnosti k 18. 10. 2018 
 

Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór mesta.  
 
Ing. Ján Čop – zmluva č. 12 o vzájomnej spolupráci – o čo sa tu jedná? Vie to niekto vysvetliť, 

keďže tu nie je ani riaditeľ MKaOS, ani hlavný kontrolór?  
 
Ing. Štefan Milovčík – preverí sa to a odpoveď bude zaslaná.  
 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a    v e d o m i e    správu o výsledku kontrolnej 

činnosti ku dňu 18. 10. 2018.  
 

Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Ing. Martin Šebák - 1 poslanec 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 529/2018 
 
 

4. VZN mesta Snina o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej 
umeleckej školy, dieťa materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území mesta 
Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Jana Rosičová, 

PhD., prednostka MsÚ, Mgr. Jaroslava Miková, referentka útvaru školstva a regionálneho rozvoja             
a Ing. Gabriela Nemčíková, referentka oddelenia finančného. 
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Návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 

140/2018 o určení výšky dotácie na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, dieťa 
materskej školy a školského zariadenia so sídlom na území mesta Snina. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Martin Šebák, Anton Vass, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 530/2018 
 
 

15. Smernica o odmeňovaní členov Zboru pre občianske záležitosti mesta Snina v súvislosti 
s vykonávaním obradov a slávností na území mesta Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 

Regulová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 
Ing. Daniela Galandová – funkcia koordinátora – nevie to úrad urobiť inak v rámci organizačnej 

štruktúry? Ak nie, nemala by byť zmena organizačnej štruktúry v zmysle s týmto bodom?  
 
Mgr. Katarína Regulová - koordinátorom bude matrikárka, pravdepodobne p. Lattová, pretože 

ona ako prvá prichádza do styku so snúbencami a musí zabezpečiť aj ďalších účinkujúcich na týchto 
obradoch, ale ona ako koordinátor už nemusí byť prítomná na samotnom obrade. Niekto však musí 
byť zodpovedný za zabezpečenie celého obradu. Smernica počíta aj s odmenami poslancov MsZ, 
pretože je plánovaná novela zákona o obecnom zriadení, že strop poslancov pri odmeňovaní 
poslancov nebude obmedzovaná odmenou zo ZPOZ-u, ak novela nebude platná, upraví sa 
odmeňovanie v zásadách.  

 
Ing. Štefan Milovčík – poďakoval p. Lattovej, pretože to robí 38 rokov a nevie, či sa nájde taká 

oduševnená osoba ako je práve p. Lattová. Sú to nespočetné soboty a nedele, poobedia.  
 
Mgr. Ľubov Reháková – v tomto volebnom období v ZPOZ-e pracuje spolu s p. Vassom a p. 

Vološinom. P. Vološin sa veľmi osvedčil. Vyzvala budúcich poslancov, aby už teraz rozmýšľali 
o tejto práci v ZPOZ-e, pretože sú tam naozaj potrební ľudia.  

 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   Smernicu o odmeňovaní členov Zboru pre 
občianske záležitosti mesta Snina v súvislosti s vykonávaním obradov a slávností na území mesta 
Snina. 
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Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Martin Šebák, Anton Vass, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 531/2018 
 
 

21. Zámer prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku mesta priamym predajom – stavba 
súp. č. 1420/8 a zastavaného a priľahlého pozemku – IVMK, s. r. o. 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade       s § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  
obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    zámer a spôsob predaja nehnuteľného majetku 
obce, a to priamym predajom najmenej za cenu vo výške všeobecnej hodnoty stanovenej znaleckým 
posudkom v zmysle § 9a ods. 1 písm. c)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov. Predmetom prevodu je: 

- stavba súpisné číslo 1420 nachádzajúca sa na Ul. vihorlatskej, postavená na pozemku parc. 
číslo C KN 2297/67 o výmere 1 016 m2, druh pozemku - zastavané plochy a nádvoria, 

- pozemok parcelné číslo CKN 2297/67 o výmere 1 016 m2, druh pozemku - zastavané plochy 
a nádvoria, 

- pozemok parcelné číslo CKN 2297/69 o výmere 2 225 m2, druh pozemku - zastavané plochy 
a nádvoria,  

všetky nehnuteľnosti zapísané na LV č. 6513, vedenom Okresným úradom Snina – katastrálny odbor 
pre okres Snina, obec Snina, k. ú. Snina, pre Inštitút Vzdelávania Mateja Korvína, s. r. o., Staničná 
1030/13 Snina, IČO: 44 689 527. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Martin Šebák – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 532/2018 
 



12 
 
 

 

23. Prenájom nehnuteľného majetku – stavby a zastavaného pozemku – T18 z dôvodu 
osobitného zreteľa – Zápasnícky klub Vihorlat Snina 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Ján Čop – je tu nejaká nová žiadosť?  
 
JUDr. Ján Paľovčík – materiál je predložený na základe uznesenia prijatého v júni tohto roku. 

Je nová žiadosť na odkúpenie priestoru od MVDr. Juška. Tento materiál je iba na prenájom. Ak tento 
materiál nebude schválený, bude sa úrad zaoberať žiadosťou MVDr. Juška. Táto žiadosť bola 
predložená aj na finančnú komisiu.  

 
Ing. Jaroslav Regec – aké je stanovisko finančnej komisie k tejto žiadosti?  
 
Marek Gerboc – žiadosť bola podaná po termíne, preto sa komisia uzniesla na tom, že by sa mal 

na MsZ predložiť tento materiál.  Kontrolovala aj nájomnú zmluvu, s ktorou sa komisia stotožnila.   
 
Ing. Jaroslav Regec – podmienky prenájmu uvedené v tomto uznesení treba zapracovať aj do 

nájomnej zmluvy. Podmienky však navrhuje doplniť v tomto zmysle:   
− nájomca sa zaväzuje uskutočniť opravu, resp. rekonštrukciu v rozsahu, ktorý umožní 

funkčné a účelové využívanie predmetu prenájmu, najneskôr do troch rokov odo dňa 
účinnosti nájomnej zmluvy - ak sa na stavbe neurobí oprava či rekonštrukcia do stavu 
bezpečnej prevádzky pri výkone športových podujatí, zmluva sa ruší,   

− v prospech nájomcu sa zriadi predkupné právo pre  prípady, že dôjde počas platnosti 
nájomnej zmluvy k jej ukončeniu - predkupné právo limitovať časom, čiže stavba 
zrekonštruovaná a po dobe užívania 10 rokov je možné vyhotoviť predkupné právo, 

− v prípade nesplnenia termínu opravy, resp. rekonštrukcie má prenajímateľ právo 
požadovať zmluvnú pokutu vo výške nájomného určeného podľa platných sadzieb 
v zmysle VZN za tri roky – áno, spätne zaplatiť nájom za 3 roky podľa platných sadzieb 
a následne zrušiť nájomnú zmluvu, lebo sa nesplnil účel nájomnej zmluvy.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – na schválenie tohto materiálu je potrebná 3/5 väčšina všetkých poslancov, 

teda za musí byť 11 poslancov.  
 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade      s  § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  
obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e  

a) prenájom nehnuteľného majetku  z dôvodu  hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 
písm. c)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov. Predmetom 
prenájmu je: 

- stavba súpisné číslo 1406, postavená na parcele CKN 7527/6, druh pozemku -  zastavané 
plochy a nádvoria, o výmere 1 011 m2, zapísaná na LV č. 3200, 
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- pozemok parc. č. 7527/6, druh pozemku - ostatné plochy, o výmere 1 011 m2, zapísaný na 
LV č. 3200, 

- pozemok parc. č. C KN 7527/31, druh pozemku - zastavané plochy a nádvoria, o výmere 
608 m2, zapísaný na LV č. 3200,  k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta,  

pre Zápasnícky klub Vihorlat Snina za 1,- € ročne, IČO: 37 872 150, na dobu určitú od 01. 11. 2018 
do 31. 10. 2038.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že ide o účelovú stavbu, ktorá v minulosti 
slúžila ako zápasnícka hala a v súčasnosti je v zlom technickom stave. Zápasnícky klub svojpomocne 
z rôznych fondov a tiež cez Slovenský zápasnícky zväz zabezpečí opravu, resp. rekonštrukciu tohto 
objektu vrátane rozšírenia o gymnastickú miestnosť a modernú posilňovňu, ktorá bude slúžiť nielen 
zápasníkom, ale aj iným športovým klubom pôsobiacim v meste Snina;  

 

b) podmienky prenájmu, ktoré budú zapracované do nájomnej zmluvy: 

− nájomca sa zaväzuje uskutočniť opravu, resp. rekonštrukciu v rozsahu, ktorý umožní 
funkčné a účelové využívanie predmetu prenájmu, najneskôr do troch rokov odo dňa 
účinnosti nájomnej zmluvy. Nesplnenie tejto lehoty je závažným dôvodom na zrušenie 
nájomnej zmluvy, 

− v prospech nájomcu sa zriadi predkupné právo pre  prípady, že dôjde počas platnosti 
nájomnej zmluvy k jej ukončeniu, najskôr však až po uplynutí 10 rokov užívania odo dňa 
ukončenia rekonštrukcie, 

− v prípade nesplnenia termínu opravy, resp. rekonštrukcie má prenajímateľ právo 
požadovať zmluvnú pokutu vo výške trojročného nájomného určeného podľa platných 
sadzieb v zmysle VZN a následne z dôvodu nesplnenia účelu prenájmu má prenajímateľ 
právo nájomnú zmluvu zrušiť. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 11 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Martin Šebák – 2 poslanci 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 533/2018 
 
 

24. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na prenájom nebytových priestorov na ZŠ       
P. O. Hviezdoslava – elokované pracovisko na Ul. 1.mája 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   

a) výsledok obchodnej verejnej súťaže č. OVS/22/2018 vyhlásenej uznesením MsZ v Snine č. 
522/2018 zo dňa 28. 06. 2018 na prenájom nebytových priestorov vo vlastníctve mesta, 

b) v zmysle § 9a ods. 1 písm. a)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
predpisov v  spojitosti s podmienkami Obchodnej verejnej súťaže a ustanovenia § 19 VZN 
mesta Snina č. 110/2011 o zásadách hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Snina 
v znení doplnkov, prenájom nebytových priestorov na ZŠ P. O. Hviezdoslava – školská 
jedáleň s príslušenstvom na elokovanom pracovisku na Ul. 1. mája o celkovej výmere 816,16 
m2 pre spoločnosť JK HOME, s. r. o., Študentská 1458/21, 069 01 Snina, IČO: 51 800 756, 
za nájomné 5 005,- € za rok. Účel prenájmu – zariadenie spoločného stravovania, 
jednorazové spoločenské akcie. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Anton Vass, Peter 
Vološin – 11 poslancov 
proti: Ing. Daniela Galandová – 1 poslankyňa 
zdržal sa: Ing. Martin Šebák – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 534/2018 
 
 

25. Návrh štvrtej zmeny rozpočtu mesta Snina na rok 2018 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  

 
JUDr. Jaroslav Koco – suma 8 tis. € na zriadenie kamerového systému pre MŠ na Ul. 

budovateľskej. Ide o kapitálovú investíciu a bolo by potrebné férovým spôsobom rozdeľovať 
finančné prostriedky medzi jednotlivé školské zariadenia. MŠ Kukučínova by tiež potrebovala 
kamerový systém, je novo zrekonštruovaná a bolo by vhodné ju kontrolovať. MŠ Palárikova má 
problém s vyregulovaním tepla. MŠ Duk. hrdinov má zasa problém s oknami.  

 
Mgr. Ľubov Reháková – na komisiu školstva prichádza veľa žiadostí zo školských zariadení. 

Škôlka na Ul. budovateľskej je umiestnená blízko neprispôsobivých občanov, veľmi poškodzujú 
zariadenie škôlky, ale aj objekty na Novom cintoríne. Postupne sa investujú finančné prostriedky do 
jednotlivých školských zariadení.  

 
Ing. Daniela Galandová – škola aj škôlka sa tam už roky poškodzujú, preto je tam kamera 

potrebná. Prvá etapa prác zhotovenia sochy – treba dodržiavať verejné obstarávanie, aby nebol 
v budúcnosti problém.  
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JUDr. Jaroslav Koco – v plnej miere podporuje umiestnenie kamery do tejto MŠ, ale nech bude 
kvalitná, aby sa zábery mohli využiť pri objasňovaní trestnej činnosti. Nech sú zábery kvalitné aj 
v nočných hodinách.  

 
(na zasadnutie prišiel MUDr. Marián Regec – spolu 14 poslancov – 11.15 hod.) 

 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e   dôvodovú správu,   s ch v a ľ u j e   

zmenu rozpočtu na rok 2018 rozpočtovým opatrením č. 4 takto: 
BEŽNÝ ROZPOČET   - zvýšenie príjmov  o 185 055 € 

- zvýšenie výdavkov o 195 598 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET - zvýšenie príjmov o 20 381 € 
     - zvýšenie výdavkov o 9 838 € 
 FINANČNÉ OPERÁCIE  -  bez zmeny. 
 
Rozpočet po zmene bude:   Príjmy     Výdavky      Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ ROZPOČET    13 812 263 € 12 578 504 €        + 1 233 759 € 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET        520 966 €     2 054 904 €          -  1 533 938 € 
FINANČNÉ OPERÁCIE      1 220 179 €       560 000 €            + 660 179 € 
ROZPOČET CELKOM   15 553 408 €    15 193 408 €            + 360 000 € 
 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržali sa: Ing. Daniela Galandová, Ing. Martin Šebák – 2 poslanci 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 535/2018 
 
 

27. Návrh rozpočtu mesta Snina na roky 2019 – 2021 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  

 
Ing. Štefan Milovčík – hlavným bodom rozpočtu je historická udalosť – krytý bazén. Plaváreň 

je veľmi vážna vec, mnohé menšie mestá ju majú. Pracuje sa na tom už skoro 2 roky. Úverové zdroje 
musia byť zapracované v rozpočte. Patríme medzi menej rozvinuté okresy, pripravuje sa akčný plán, 
ktorý bude predmetom výjazdového rokovania vlády. Keď inde môžu byť strategické projekty 
podporované vládou, dovolil si napísať, že aj mesto Snina dostane 1,5 mil. € ako investíciu od vlády. 
Argumentuje tým, že do mesta Snina okrem 100 tis. €, ktoré dal mestu VÚC na umelú trávu, nedostalo 
ešte ani euro. Plaváreň v Snine nebude iba pre základné a stredné školy v Snine, ale pre školy zo 
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širokého okolia.  Finančné prostriedky z predaja majetku mesta sa účelovo využívajú na investičné 
akcie, preto tu nejde o rozpredaj majetku. Teraz sú veľmi výhodné podmienky na zobratie úveru            
z banky – 0,25 %, takže práve teraz je jedinečná možnosť na výstavbu plavárne, pretože takéto 
podmienky v bankách už dlho nebudú. Verejné obstarávanie na výstavbu prebehlo, dokonca až 
dvakrát. Do prvej sa prihlásil iba jeden záujemca, preto sa vypísalo nové verejné obstarávanie 
Porovnávali sme výstavbu plavárne v Petržalke s našim projektom. Mnohí sa pýtajú, prečo sa                 
v Petržalke postavila plaváreň za 4,6 či 4,8 mil. € a v Snine za 5,8 mil. €. Ale naša suma je s DPH, tá 
v Petržalke bez DPH.  Plaváreň v Petržalke funguje asi 2 roky, projekt a rozpočet museli byť teda 
vypracované pred cca troma rokmi a vtedy boli iné podmienky. Treba brať do úvahy aj infláciu. Je 
pravda, že mesto potrebuje nové chodníky, komunikácie, treba investovať do škôl. Mesto využilo 
všetky projekty, ktoré sa dali. Z vlastných zdrojov sme robili len to, čo sa nedalo z eurofondov – 
chodníky, cesty. Verí, že aj nastávajúce zastupiteľstvo bude využívať eurofondy ako sa len bude dať. 

 
Ing. Daniela Galandová – 3 mil. € z grantov zatiaľ nemáme zazmluvnené. Je to len naše prianie. 

Je toho názoru, že lepšie je, keď mesto má pravidelný príjem z nájmu, než jednorazový za niekoľko 
rokov dopredu.  Pracovných rokovaní sa nemôžu stále zúčastniť všetci poslanci. Je za to, aby sme 
podporou veľkej akcie nezanedbali tie menšie investičné akcie. Budúcemu zastupiteľstvu dáme 
slučku na krk, ak sa schváli predložený rozpočet.  

 
Ing. Jaroslav Regec – pred 4 rokmi boli poslanci zhrození z veľkého dlhu, ktorý mesto splatilo 

tak, že mesto má len 10 % úverové zaťaženie, to znamená, že mesto hospodári veľmi dobre. Čo sa 
týka plavárne – zobratie úver je v poriadku, pretože 50 % zaťaženie mesta nie je tragédia pre mesto. 
Primátor dáva týmto rozpočtom iba návrh na financovanie. Neznamená to, že to bude pre budúceho 
primátora záväzné. O plavárni mesto sníva už takmer 30 rokov. Rozpočet je zvládnuteľný a poslanci 
by ho mali podporiť.  

 
Mgr. Erik Cap – keď sa išla budovať umelá tráva, tiež takmer polovica poslancov bola proti 

tomu, že je to predražené. Dnes aj dieťa p. Galandovej  hrá na tejto umelej tráve futbal. Dnes znova 
prišla p. Galandová s tým, aby poslanci nepodporili plaváreň.  

 
Ing. Ján Čop – je tu viacero investičných akcií, pri ktorých bolo veľa diskusií a poslanci sa báli, 

či to mesto zvládne. Poslanci stále hovoria, že treba, ale nie tu a nie teraz. S plavárňou je to podobné. 
Keby sa to nespochybňovalo pred 8 rokmi, dnes sa už ľudia mohli kúpať v plavárni. Nikto sa pri tom 
nechce obohatiť. Verejné osvetlenie už tiež mohlo byť dávno zrekonštruované v celej Snine, keby to 
stále niekto nespochybňoval. Mesto stále funguje dobre, napriek rôznym prekážkam. Myslí si, že 
mesto to z rozpočtu utiahne. Je tu možnosť nových pracovných príležitostí. Bol tu na návšteve p. 
Krčméry, ktorý veľmi pochválil naše Rybníky. Veľmi sa mu to páčilo, aj jeho deťom. Najprv treba 
chváliť a až potom kritizovať.  

 
Mgr. Peter Hasin – p. Galandová možno nie je proti plavárni, len je opatrná. Naozaj treba 

pozitívne myslieť do budúcnosti.  
 
Ing. Daniela Galandová – nevie, prečo všetci na ňu útočia. Myslí pozitívne. Ale ak bude mesto 

podporovať jedno, aby sa nezabudlo aj na to ostatné. Ide tu len o to, čo si to mesto môže dovoliť. Jej 
syn chodí na futbal nie kvôli umelej tráve, ale kvôli prístupu trénerov a ich práci. Verí, že by chodil 
aj vtedy, keby tá umelá tráva nebola. Naposledy, keď bola po neho, bola naozaj veľmi pozitívne 
prekvapená z tohto areálu.  
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Marek Gerboc – teraz je najvhodnejší čas na zobratie úveru. Keby nebolo úverov, doteraz chodil 
peši a býval v bytovke. Netreba sa báť úveru. Treba byť aj obozretný a vypočítať si, či máme na jeho 
splácanie. Ak by mesto zobralo úver, bude zaťažené na 40 %. Úverové sadzby sú teraz historicky 
najnižšie. Takže treba zobrať úver a investovať. Časom sa úvery posplácajú. Plaváreň nie je 
predražená. Finančná komisia prešla podrobne všetky položky. Nie je pravda, že všetko, čo je lacné 
je aj dobré. Treba k tomu pristupovať s gazdovským rozumom. Treba pokračovať vo verejnom 
osvetlení, v rekonštrukcii chodníkov, ciest. Treba byť obozretný, ale mesto stále má z čoho úver 
splácať.  

 
Ing. Ján Čop – na odstavné plochy, chodníky, cesty by mala byť vyčlenená oveľa vyššia suma. 

Preto treba hľadať finančné prostriedky na tieto investičné akcie. Mesto ide dobrým smerom a treba 
v tom pokračovať.  

 
Ing. Štefan Milovčík – možno, ako povedala Ing. Galandová, dávame novému primátorovi 

slučku na krk, ale nechávame mu tu aj pevnú stoličku a myslí si, že všetko sa dá zvládnuť. Výstavba 
je naplánovaná na dve etapy. Mesto zamestnáva 840 ľudí. Takže mesto je najväčším 
zamestnávateľom v mete Snina. 265 ľudí  zamestnáva nemocnica. Dom pokojnej staroby zamestnáva 
40 ľudí. Školy, VPS. Keby tu prišiel investor, ktorý zamestná 40 ľudí, tak ho blahorečíme na celé 
Slovensko. Takže spolu je to naozaj cez 800 ľudí.  
 

Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e 
1. dôvodovú správu k predkladanému návrhu rozpočtu, 
2. stanovisko hlavného kontrolóra, 

s ch v a ľ u j e   viacročný rozpočet mesta Snina na roky 2019 - 2021 
1. ako záväzný na rok 2019 vrátane programového rozpočtu takto: 

   
      Príjmy  Výdavky    Prebytok/Schodok 
BEŽNÝ ROZPOČET v €   14 251 459 13 406 459       +  845 000 
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET v €       260 000   4 315 000      - 4 055 000 
FINANČNÉ OPERÁCIE v €    4 055 000      625 000     + 3 430 000 
CELKOVÝ ROZPOČET v €  18 566 459  18 346 459        + 220 000 

 
 2. ako orientačný na roky 2010 – 2021. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Anton Vass, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: Ing. Daniela Galandová – 1 poslankyňa 
zdržal sa: Ing. Martin Šebák – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 536/2018 
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Ing. Štefan Milovčík – treba kritizovať, aby sme boli v strehu. Poďakoval všetkým poslancom, 
vedúcej finančného oddelenia, všetkým ostatným vedúcim, prednostke úradu a celému úradu. 

 
 
 (zo zasadnutia odišiel Anton Vass – 12.15 hod. – spolu 13 poslancov) 
 
 

5. VZN mesta Snina, ktorým sa vyhlasuje Záväzná časť Zmien a doplnkov č. 7 Územného 
plánu mesta Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Lýdia Gičová, 

vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP a Ing. Jana Ihnátová, referentka oddelenia výstavby, ÚP, ŽP 
a SP.  

 
Ing. Lýdia Gičová – podala bližšie informácie k predloženým zmenám a doplnkom Územného 

plánu mesta Snina.  
 
Ing. Martin Šebák – pred 2 rokmi žiadal, že ak sa bude robiť zmena ÚP, aby sa upravila časť 

Zásady a regulatívy pre realizáciu lyžiarskeho centra Tarnovský potok – str. 12, Výstavbu lyžiarskeho 
centra Tarnovský potok začať až po realizácii lyžiarskeho centra Johaneska s časovým odstupom na 
získanie a vyhodnotenie skúseností. Prečo je lyžiarske centrum Johaneska preferované pred naším 
lyžiarskym centrom, keď leží v katastrálnom území obce Zemplínske Hámre.  Ak sa nájde investor, 
ktorý bude budovať obe centrá naraz, bude obmedzený časovým odstupom a nebude jasné, aký tam 
má byť ten časový odstup. Žiada o vysvetlenie, prečo je Johaneska preferovaná pred našim 
lyžiarskym centrom a aký časový odstup na získanie vyhodnotenia skúseností tam bude.  

 
Ing. Lýdia Gičová – lyžiarske centrá boli robené v zmene územného plánu č. 2. Boli prerokované 

verejnosťou, dotknutými orgánmi, prebehol proces posudzovania vplyvov na životné prostredie. 
Výsledkom bolo to, že sa urobil doplnok č. 2, ktorý bol schválený. Touto zmenou sa to nedá už meniť.  

 
Ing. Martin Šebák – ale prečo sú potom upravené niektoré údaje v texte? Prečo?  
 
Ing. Lýdia Gičová – nevie, či tam spracovateľ nejaké zmeny zahrnul, musí si to preveriť.  

Johaneska sa riešila pred asi 10 rokmi. Bude sa však robiť nový Územný plán mesta Snina a tam sa 
to môže poriešiť.  

 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine po prerokovaní predloženého návrhu   b e r i e   n a  v e d o m i e 
1. Informáciu o prerokovaní Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Snina 

vypracovanú odborne spôsobilou osobou na zabezpečovanie obstarávania ÚPD a ÚPP Ing. 
arch. Miroslavom Roháľom. 

2. Výsledky prerokovania Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Snina. 
3. Zmeny a doplnky č. 7 Územného plánu mesta Snina sú základným územnoplánovacím 

dokumentom  na miestnej úrovni a sú v určenom rozsahu záväzným alebo smerným 
podkladom na vypracovanie a schvaľovanie ďalšej územnoplánovacej dokumentácie, na 
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územné rozhodovanie a na vypracovanie dokumentácie stavieb v katastrálnom území 
mesta. 

4. Výsledok posúdenia návrhu Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Snina podľa    
§ 25 ods. 1 zákona č. 50/1976 Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku (stavebný 
zákon) v znení neskorších predpisov Okresným úradom Prešov, Odbor výstavby a bytovej 
politiky  vyjadrenom v stanovisku č. OÚ-PO-OVBP1-2018/024328/0081676 zo dňa             
16. 08. 2018,  

s ú h l a s í   s vyhodnotením stanovísk a pripomienok z prerokovania  návrhu  Zmien a doplnkov 
č. 7 Územného plánu mesta Snina,   s ch v a ľ u j e 

1. podľa § 26  ods. 3 stavebného zákona vo väzbe na § 11 ods. 4 písm. c) zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Zmeny a doplnky č. 7  Územného 
plánu mesta Snina vypracované Stavoprojektom,  s. r. o., Jarkova 31, Prešov, Ing. arch. 
Stanislavom Dučayom. 

2. Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 141/2018, ktorým sa  podľa § 27  ods. 3 
stavebného zákona vyhlasuje  záväzná časť  Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu 
mesta Snina,    

u k l a d á   Mestskému úradu v Snine: 
1. Opatriť Zmeny a doplnky č. 7 Územného plánu mesta Snina schvaľovacou doložkou. 
2. Zaslať Zmeny a doplnky č. 7 Územného plánu mesta Snina, kópiu uznesenia a všeobecne 

záväzného nariadenia na Okresný úrad Prešov, Odbor výstavby a bytovej politiky a na 
príslušný stavebný úrad. 

3. Vyvesiť všeobecne záväzné nariadenie  na úradnej tabuli, doručiť dotknutým orgánom 
štátnej správy a dotknutým obciam v súlade s ustanoveniami § 27 ods. 4 stavebného 
zákona, § 6 ods. 8, 9, 10 zákona o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. 

4. Vyhotoviť registračný list Zmien a doplnkov č. 7 Územného plánu mesta Snina, ktorý 
spolu s kópiou uznesenia doručí príslušnému ministerstvu. 

5. Rešpektovať Zmeny a doplnky č. 7 Územného plánu mesta Snina pri posudzovaní 
jednotlivých investícií v meste a koordinovať výstavbu tak, aby boli zmeny a doplnky 
dodržiavané. 

6. Sledovať aktuálnosť územného plánu.  
 

Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 537/2018 
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6. VZN mesta Snina o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi 
znečisťovania ovzdušia na území mesta Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Lýdia Gičová, 

vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP a Ing. Nadežda Lazoríková, referentka oddelenia výstavby, 
ÚP, ŽP a SP.  

 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    r u š í    Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 43/1998 
na ochranu ovzdušia na území mesta a poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia,   s ch v a ľ u j e    
Všeobecne záväzné nariadenie o poplatkoch za znečisťovanie ovzdušia malými zdrojmi 
znečisťovania vzdušia na území mesta Snina. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 538/2018 
 
 

7. VZN mesta Snina o zákaze predaja, podávania a požívania alkoholických nápojov na 
vymedzených verejných priestranstvách mesta Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 

Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    r u š í    Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 121/2013 
o verejnom poriadku na území mesta Snina v znení doplnkov,   s ch v a ľ u j e    Všeobecne záväzné 
nariadenie mesta Snina č. 143/2018 o  zákaze predaja, podávania a  požívania alkoholických nápojov 
na vymedzených verejných priestranstvách mesta Snina. 
 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
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nehlasovala: Ing. Daniela Galandová – 1 poslankyňa 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 539/2018 

 
 

8. VZN mesta Snina o verejnom poriadku a pravidlách na udržiavanie čistoty na území 
mesta Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – v tomto návrhu je riešené grilovanie, vešanie prádla na verejnom 

priestranstve, vraky a pod..  
 

Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ch v a ľ u j e    Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 
144/2018 o verejnom poriadku a pravidlách na udržiavanie čistoty na území mesta Snina. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 540/2018 
 
 

9. VZN mesta Snina o používaní pyrotechnických výrobkov na území mesta Snina 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
JUDr. Ján Paľovčík – pyrotechnika sa môže používať na Silvestra. V platnosti je novela, ktorá 

obmedzuje predaj takýchto výrobkov. Možno táto novela tomu pomôže. Mesto vydáva počas roka 
niekoľko povolení na ohňostroj, ale s určitými obmedzeniami. Ale nie stále sa toto VZN dodržuje 
a je pravdou, že je ťažké niekoho postihovať, pretože pokiaľ príde na miesto MsP, nikto nevie 
povedať, kto ohňostroj spustil.  
 

Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ch v a ľ u j e    Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 

145/2018 o používaní pyrotechnických výrobkov na území mesta Snina. 
 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 541/2018 
 
 

10. VZN mesta Snina o držaní psov na území mesta Snina 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Ing. Daniela Galandová – občania jej doručili pripomienky k tomuto VZN a preto poprosila 

poslancov, aby toto VZN neschválili, pripomienky predloží písomne na mestský úrad.  
 
JUDr. Ján Paľovčík – ak mu budú pripomienky doručené, vyhodnotí ich a pokiaľ to bude možné, 

zapracuje do VZN.  
 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ch v a ľ u j e    Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 
.../2018 o držaní psov na území mesta Snina. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: --- 
proti: --- 
zdržalo sa: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, 
MUDr. Jozef Homza, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 12 poslancov 
nehlasoval: JUDr. Jaroslav Koco – 1 poslanec 

 
Mestské zastupiteľstvo neprijalo k danému materiálu žiadne uznesenie 
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11. VZN mesta Snina o organizácii miestneho referenda 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Regulová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  
 

Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 
146/2018 o organizácii miestneho referenda. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 542/2018 
 
 

12. VZN mesta Snina o určení a zmene názvu ulíc a iných verejných priestranstiev 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Regulová, vedúca oddelenia organizačného a vnútorných vecí.  

 
Mgr. Katarína Regulová – predložené opodstatnené pripomienky boli do návrhu VZN 

zapracované.  
 

Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   r u š í    Všeobecne záväzné nariadenie mesta Snina č. 74/2005 
o určení a zmene názvu ulíc a iných verejných priestranstiev na území mesta Snina v znení doplnkov 
č. 1 a 2, schválené uznesením MsZ č. 568/2005 dňa  09. 06. 2005,    s ch v a ľ u j e    Všeobecne 
záväzné nariadenie mesta Snina č. 147/2018 o určení a zmene názvu ulíc a iných verejných 
priestranstiev. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
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nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 543/2018 

 
 

13. Doplnok č. 2 k VZN mesta Snina č. 114/2012 o pamätihodnostiach 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval PhDr. Daniel 
Andráško, riaditeľ Mestského kultúrneho a osvetového strediska v Snine.  
 

Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ch v a ľ u j e    Doplnok č. 2 k Všeobecne záväznému nariadeniu 
mesta Snina č. 114/2012 o pamätihodnostiach. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: Ing. Jaroslav Regec – 1 poslanec 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 544/2018 
 
 

14. Doplnok č. 2 k Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja mesta Snina na roky 2016 
– 2022 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta Mrázová 

útvar školstva a regionálneho rozvoja 
 

Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ch v a ľ u j e    Doplnok č. 2 k Programu hospodárskeho            
a sociálneho rozvoja mesta Snina na roky  2016 - 2022. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
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nehlasoval: --- 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 545/2018 

 
 

16. Zadávací dokument pre spracovanie Zmien a doplnkov č. 8 Územného plánu  mesta 
Snina 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Lýdia Gičová, 

vedúca oddelenia výstavby, ÚP, ŽP a SP a Ing. Jana Ihnátová, referentka oddelenia výstavby, ÚP, ŽP 
a SP.  

 
Ing. Štefan Milovčík – navrhuje, aby sa o každej zmene hlasovalo samostatne.  

 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e    zadávací dokument pre spracovanie Zmien 
a doplnkov č. 8 Územného plánu mesta Snina s podmienkou, že v súlade s ust. § 19 zákona č. 50/1976 
Zb. o územnom plánovaní a stavebnom poriadku  v znení neskorších predpisov náklady spojené 
s obstarávaním Zmien a doplnkov č. 8 Územného plánu mesta Snina prefinancujú žiadatelia, ktorých 
výhradná potreba vyvolala obstarávanie Zmien a doplnkov č. 8 Územného plánu mesta Snina.  

 
3.1. Ján Gabrik a Zuzana Gabriková, Snina:    
- pozemky parc. č. C KN 3561/6, 5635/36, 5637/34, a E KN 284/2, k. ú. Snina  –  súčasné funkčné 
využitie územia  ako plochy lesov na plochy  individuálnej bytovej výstavby. 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie + bod č. 3.1:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
3.2. Ján Maškulík a Mária Maškulíková, Snina: 
- pozemok parc. č. C KN 2642/25, k. ú. Snina – súčasné funkčné využitie územia ako plochy 
občianskej vybavenosti – 6, 7 na plochy občianskej vybavenosti – 6, 7, 8, 10. 
Hlasovanie – bod č. 3.2: 
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
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3.3. Jana Maskaľová, Snina, Ľubomír Gergeľ, Humenné: 
- pozemok parc. č. C KN 1121/137, k. ú. Snina – súčasné funkčné využitie územia  ako plochy 
individuálnej bytovej výstavby na plochy polyfunkčné  (bývanie + občianska vybavenosť – 6, 7, 10). 
Hlasovanie – bod č. 3.3: 
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
3.4. Ján Vajda a Klára Vajdová, Belá nad Cirochou: 
- pozemok parc. č. C KN 6130/1, k. ú. Snina – súčasné funkčné využitie územia  ako plochy záhrady 
pri IBV na plochy individuálnej bytovej výstavby. 
Hlasovanie – bod č. 3.4: 
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
3.5. Ing. Štefan Grecko, Snina, Jozef Zuščák, Snina:    
- pozemky parc. č. C KN 3420/1, 3420/10, k. ú. Snina  –  súčasné funkčné využitie územia  ako 
plochy technického vybavenia  na plochy  individuálnej bytovej výstavby. 
Hlasovanie – bod č. 3.5: 
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
3.6. Mária Pavlíková, Snina:    
- pozemky parc. č. C KN 3396/2, 5617/4, k. ú. Snina  –  súčasné funkčné využitie územia  ako plochy 
záhrad pri IBV  na plochy  individuálnej bytovej výstavby. 
Hlasovanie – bod č. 3.6: 
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
3.7. MUDr. Martin Brečka, Snina:    
- pozemok časť parc. č. C KN 3406/1, k. ú. Snina  –  súčasné funkčné využitie územia  ako plochy 
záhrad pri IBV  na plochy  individuálnej bytovej výstavby. 
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Hlasovanie – bod č. 3.7: 
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
3.8. Michal Krajčák a Andrea Krajčáková, Snina:    
- pozemky parc. č. C KN 3598/904, 3598/907, k. ú. Snina  –  súčasné funkčné využitie územia  ako 
plochy sprievodnej zelene  na plochy  individuálnej bytovej výstavby. 
Hlasovanie – bod č. 3.8: 
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
3.9. Mesto Snina, Strojárska 2060, Snina:    
- pozemky parc. č. C KN 1225/188, 2588/7, k. ú. Snina  –  súčasné funkčné využitie územia  ako 
plochy sprievodnej zelene  na miestnu komunikáciu. 
Hlasovanie – bod č. 3.9: 
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, JUDr. 
Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasovala: Ing. Daniela Galandová – 1 poslankyňa 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo 
uznesenie č. 546/2018 

 
 

17. Spolufinancovanie projektu „Zberný dvor Snina“ 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Marta 
Mrázová, referentka oddelenia školstva a regionálneho rozvoja.  
 

Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  
 Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ch v a ľ u j e  

a) predloženie žiadosti o NFP v rámci  výzvy OPKZP-PO1-SC111-2017-33 za účelom realizácie 
projektu „Zberný dvor Snina“, ktorého ciele sú v súlade s platným Programom hospodárskeho 
rozvoja a sociálneho rozvoja; 

b) zabezpečenie realizácie projektu mestom po schválení žiadosti o NFP; 
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c) spolufinancovanie projektu zo strany mesta vo výške 5 % z celkových oprávnených výdavkov 
na projekt, t. j. vo výške 18 559,42 €. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 547/2018 
 
 

18. Žiadosť o odpustenie nájomného za skládku nie nebezpečného odpadu – 
Verejnoprospešné služby Snina, s. r. o. 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
Ing. Štefan Milovčík – aj keď máme so skládkou TKO problémy, je dobré, že ju máme. 

Nehovoril o tom, kto je zodpovedný za to, že sa nám nepodarilo včas podať žiadosť o financovanie 
DPS, kto je zodpovedný za to, že mesto bolo zapísané v zozname nelegálneho zamestnávania a je 
ťažko povedať, kto je zodpovedný za to, že nemáme povolenie na vývoz odpadu na našu skládku. 
S problémom sa snažíme vysporiadať, našli sme cesty, ako z problému vyjsť a ako ho vyriešiť. 
Oslovili sme odborníčku, ktorá sa v problematike vyzná, napadli sme rozhodnutie, proces je však 
zdĺhavý.  

 
Ing. Martin Šebák – na dozornej rade sa dohodlo, že nájomné je potrebné odpustiť. Ale do 

budúcna to treba riešiť inak.  
 
Ing. Ján Čop – ak niekto niečo píše proti mestu, mal by sa pod to podpísať. Mnohé z týchto 

organizácií mestu neplatia dane. Možno si to tieto organizácie ani neuvedomujú, že veľmi škodia 
mestu a veľa ľudí to zneužíva. Tieto organizácie si zrejme myslia, že robia dobre.  

 
Ing. Štefan Milovčík – mnohé tieto organizácie to majú v popise práce, aby robili zle a to nielen 

nášmu mestu. Možno je to aj zámer. Preto sme oslovili odborníčku, aby nám s tým pomohla.  
 

Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   podľa ustanovenia § 21 ods. 2 VZN mesta Snina 
č. 109/2011 o podmienkach prenájmu nehnuteľného a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta Snina 
a o určení sadzieb za tento prenájom v znení doplnkov odpustenie nájomného vo výške 52 149,00 € 
za prenájom skládky nie nebezpečného odpadu za I. polrok 2019 pre Verejnoprospešné služby Snina, 
s. r. o., Budovateľská 2202/10, IČO: 43 904 157.  
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Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 548/2018 
 

 
19. Schválenie výšky nájomného na rok 2019 pre Nemocnicu Snina, s. r. o. 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 

vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  
 
Ing. Štefan Milovčík – prezident, ktorý navštívil naše mesto v pondelok, bol informovaný o stave 

v našej nemocnice, ocenil a neveril vlastným ušiam, ako sa o nemocnicu staráme a bojujeme o to, 
aby nemocnica bola zachovaná a drží nám palce.  

 
MUDr. Andrej Kulan – peniaze z nájmu idú do opráv v nemocnici a nedá sa to dopredu 

odhadnúť, preto sa to v priebehu roka stále mení.  
 
Ing. Martin Šebák – nebolo by vhodné využiť tvorbu rezervného fondu v nemocnici na kúpu 

drahých zariadení? Kumulovali by sme si fond a kúpu nového CT o 10 rokov alebo na prístroj na 
magnetickú rezonanciu.   

 
MUDr. Andrej Kulan – nemocnica si nemôže tvoriť rezervný fond. Rezervný fond mohli mať 

zriadený iba v prípade súdneho sporu, ktorý nemocnica vyhrala a rezervný fond zrušila.  
 
Ing. Martin Šebák – nedá sa to potom riešiť cez rezervný fond v mestskom rozpočte? Nie každý 

je stotožnený s tým, že sa dáva jednorazová dotácia v takej vysokej výške. Bolo by to veľmi vítané. 
 
Ing. Dana Mariničová – prebytok v rezervnom fonde môžeme použiť na kapitálové výdavky, na 

investície v ďalších rokoch. Dá sa vytvárať špeciálna rezerva dopredu, ak sú na to finančné 
prostriedky. Ak investujeme do opráv, je to len investícia do nášho majetku. V nemocnici sú opravy 
nutné každý rok, pretože budova je stará. Oprava kanalizácie nás teraz stála 4 300 €. 

 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 

Návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine    s ch v a ľ u j e     nájomné pre obchodnú spoločnosť Nemocnica 

Snina, s. r. o., so sídlom Sládkovičova 300/3, 069 01 Snina, IČO: 36509108, od 01. 01. 2019 do         
31. 12. 2019 takto: 

- za nájom hnuteľného majetku vo výške 4 080,- € bez DPH ročne, 
- za nájom nehnuteľného majetku vo výške 25 920,- € ročne. 
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Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 549/2018 
 
 

20. Zmena uznesenia MsZ č. 403/2017 zo dňa 14. 12. 2017 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracoval JUDr. Ján Paľovčík, 
vedúci oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   m e n í    uznesenie MsZ č. 403/2017 zo dňa 14. 12. 2017 tak, 
že v schvaľovacej časti text: ,,za nájom nehnuteľného majetku vo výške 25 920,- € ročne“ sa nahrádza 
textom: ,,za nájom nehnuteľného majetku vo výške 46 920,- € ročne.“ 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 550/2018 
 
 

22. Prenájom nehnuteľného majetku – pozemku parc. č. C KN 5971/129 z dôvodu 
osobitného zreteľa – Občianske združenie ENGY – vzájomná pomoc ľudí a zvierat 

 
Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovali Ing. Mária 

Bandžáková, referentka oddelenia právneho, správy majetku a služieb a JUDr. Ján Paľovčík, vedúci 
oddelenia právneho, správy majetku a služieb.  

 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
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Návrh na uznesenie:  
Mestské zastupiteľstvo v Snine v súlade      s  § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku  

obcí v znení neskorších predpisov   s ch v a ľ u j e    prenájom nehnuteľného majetku z dôvodu  
hodného osobitného zreteľa v zmysle § 9a ods. 9 písm. c)  zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 
v znení neskorších predpisov. Predmetom prenájmu je pozemok parc. č. CKN 5971/129, druh 
pozemku – zastavané plochy, o výmere 373 m2, vytvorený geometrickým plánom č. 
46053328150/2018 overený Okresným úradom v Snine – katastrálny odbor, dňa 30. 07. 2018 pod G1 
– 274/2018, zap. na LV  č. 3200, k. ú. Snina, vo vlastníctve mesta, za 1,- € ročne pre Občianske 
združenie ENGY – vzájomná pomoc ľudí a zvierat, 1. mája 748, 069 01 Snina, IČO: 42 030 111, za 
účelom vybudovania karanténnej stanice pre zvieratá bez domova.  

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, že žiadateľ svojpomocne vybuduje 
karanténu stanicu, ktorá bude slúžiť ako dočasný domov pre  týrané, opustené a túlavé psíky. 
 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: Ing. Martin Šebák – 1 poslanec 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 551/2018 
 
 

26. Správa o plnení rozpočtu mesta Snina za I. polrok 2018 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Ing. Dana 
Mariničová, vedúca finančného oddelenia.  

 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   b e r i e   n a   v e d o m i e   správu o plnení rozpočtu mesta 
Snina za I. polrok 2018 a Monitorovaciu správu k programovému rozpočtu mesta Snina k 30. 06. 
2018. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián 
Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 13 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 552/2018 
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28. Voľba prísediacich pre Okresný súd Humenné na obdobie rokov 2019 – 2022 
 

Písomný materiál predložil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta. Spracovala Mgr. Katarína 
Regulová, oddelenie organizačné a vnútorných vecí.  

 
Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  

 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine  v o l í  v zmysle § 140 zákona č. 385/2000 Z. z. o sudcoch 
a prísediacich a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov týchto 
prísediacich pre Okresný súd Humenné: 

- Štefan Durkot, Snina, 
- Mária Dunajová, Snina,  
- PhDr. Daniel Andráško, Snina,  
- Ing. Bc. Jana Makajová, Stakčín. 

 
Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. Jozef Homza, 
JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, MUDr. Marián Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 553/2018 
 
 

29. Návrh plánu kontrolnej činnosti na 1. polrok roku 2019 
 

Písomný materiál predložil a spracoval Ing. Boris Pargáč, hlavný kontrolór mesta.  
 

Mgr. Peter Hasin – prečítal písomný návrh na uznesenie.  
 
Návrh na uznesenie:  

Mestské zastupiteľstvo v Snine   s ch v a ľ u j e   plán kontrolnej činnosti na 1. polrok roku 2019. 
 

Hlasovanie o návrhu na uznesenie:  
za: Mgr. Erik Cap, Ing. Ján Čop, Ing. Daniela Galandová, Marek Gerboc, Mgr. Peter Hasin, MUDr. 
Jozef Homza, JUDr. Jaroslav Koco, MUDr. Andrej Kulan, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov 
Reháková, Ing. Martin Šebák, Peter Vološin – 12 poslancov 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: MUDr. Marián Regec – 1 poslanec 

 
Mestské zastupiteľstvo prijalo 

uznesenie č. 554/2018 
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30. Interpelácia občanov 
 

Ing. Daniela Galandová – posledných 5 rokov mesto vybralo na daniach za psa cca 60 tis. €, 
späť sa vo forme výdavkov investovalo iba cca 27 tis. €. Čo je rozdiel cca 30 tis. €. Je potrebné prijať 
nejaké pravidlo, aby sa vybrané dane za psa vrátili späť k riešeniu problematiky psov.  
 

MUDr. Marián Regec – kto nesie právnu zodpovednosť za to, ak sa na skateboardovom ihrisku 
stane nejaké nešťastie?  Môže tam dôjsť k poraneniam na živote, na zdraví. Máme to nejako ošetrené?  

 
Ing. Štefan Milovčík – treba osloviť nášho bezpečnostného technika a tento problém urgentne 

riešiť.  
 
Mgr. Erik Cap – keďže ďalej nekandiduje, poďakoval všetkým za dobrú spoluprácu počas 8 

rokov jeho pôsobenia.  
 

(zo zasadnutia odišla Ing. Daniela Galandová – spolu 12 poslancov – 13.18 hod.) 
 
Ing. Ján Čop – poďakoval primátorovi mesta za všetky tie roky. Veľa sa tu toho prežilo a prišlo 

obdobie, kedy treba určitú etapu života uzatvoriť a začať niečo nové. Máme ľudí, ktorí nás rešpektujú 
a ľudí, ktorí nás nerešpektujú. Patrí medzi ľudí, ktorí p. primátora rešpektujú a poďakoval, že p. 
primátor rešpektoval poslancov. Každý človek má aj negatívnu stránku, ale treba sa na všetko pozerať 
optimisticky. Terajší primátor nechá veľa vecí, v ktorých môže budúci primátor len pokračovať, 
určite prídu aj problémy, ktoré bude treba riešiť, ale verí, že na miesto primátora príde človek, ktorý 
terajšiemu primátorovi poďakuje za jeho prácu a nebude iba kritizovať. Poprial primátorovi, aby si 
svoju ďalšiu etapu svojho života užil a odovzdal mu dar.  

 
Ing. Štefan Milovčík – poďakoval za slová Ing. Čopa a tiež za darček. Poďakoval rad radom 

všetkým poslancom za dobrú spoluprácu. Naozaj prišiel čas odísť. Na túto stoličku si sadol pred 29 
rokmi. Boli to roky ťažké, ale zároveň veľmi pekné. Poďakoval všetkým občanom za to, že mali 
s ním trpezlivosť. Je tu pokoj a mier a to si treba vážiť. Komu ublížil, touto cestou sa im ospravedlnil. 
Nehnevá sa na tých, ktorí ublížili jemu. Poprosil všetkých poslancov, aby prešli do obradnej 
miestnosti, kde bude poslancom odovzdaný ďakovný list a poklopkali s kladivkom na základný 
kameň krytej plavárne.  

 
MUDr. Andrej Kulan – poďakoval všetkým pracovníkom mestského úradu, ktorí pracujú veľmi 

dobre a ktorým sa málokto kedy poďakoval. Všade sa nájdu chyby, niet človeka, ktorý neurobí chybu. 
Poďakoval Ing. Makajovej, že stále, keď to nemocnica potrebuje, pošle verejnoprospešných 
pracovníkov, aby vyčistili areál nemocnice, či pomohli s inými prácami. Poďakoval aj všetkým 
poslancom za dobrú spoluprácu. Poďakoval p. primátorovi, pretože osobne sa bil za našu sninskú 
nemocnicu.  

 
Ing. Štefan Milovčík – úradu ďakuje, pretože bez pracovníkov úradu by sa v meste nevybudovalo 

toľko projektov. Za projekty sme nevrátili ani korunu, čo je dôsledkom veľmi dobrej práce 
pracovníkov úradu. Poďakoval aj médiám za to, že písali o meste objektívne.  
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31. Záver  

 
Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík primátor mesta. 
 

 
 
Snina 24. 10. 2018   
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík              JUDr. Ján Paľovčík    
   primátor mesta                               zástupca prednostky MsÚ 
 
 
 
 
Overovatelia:   Mgr. Ľubov Reháková 
 
 

Ing. Ján Čop 
 
 
 
    
Zapisovateľka:  Monika Paľovčíková 
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